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 487פרוטוקול ישיבת מועצה שלא מן המניין מס' 
  17/7/2023-מיום שני ה

 
 
 

 ראש המועצה. -יואל גמליאל משתתפים:
  סגן ומ"מ ראש המועצה. -שלום אזרד                    
 ס.ראש המועצה.                     -סהר רווח                    
 חבר מועצה. -אסף דרבה                    
 חבר מועצה. -מוטי גהרי                    
 חברת מועצה. -ענת טל                    
 חבר מועצה. –הראל דוד                     
 חבר מועצה. -יקותיאל תנעמי                    
 חבר מועצה. -אליאב מזגני                    

 חבר מועצה. –תומר אהרון                     
 חבר מועצה. -מורן דהרי                    
 חבר מועצה. –סהר פינטו                     

 
 חבר מועצה. –ציון ידעי        חסרים:

 חברת מועצה. –בוחר -דורית בן                    
 חבר מועצה. -אבי דנקו                    

 
 מנכ"ל המועצה. –ליאור מדהלה        נוכחים:

 גזבר המועצה. -רמי אומיד                    
 יועמ"ש המועצה. –סקורקה  –גלית דמארי                     
 מהנדס המועצה. –סלאבן פנוביץ                     
 דוברת המועצה. –מאיה משרקי                     
 עוזר ראש המועצה. –נועם ברדא                     
 מ"מ מנהלת לשכת ראש המועצה. –שרי גמליאל                     
 מזכירת ראש המועצה. –הדר יהב                     
 מזכירת וועדות המועצה.        –רותי רביד                     

 רו"ח מאיר מגן.                    
 רו"ח ג'ודי בן גד.                    
 משעלי.רו"ח שמעון                     
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 סדר היום:
 
 

 . 2021לשנת  ותאגיד ת.מ.ר מרכז אופקאישור דו"חות כספיים    1סעיף 
 

 דו"חות כספיים. -מצ"ב              
 
 

 . 2022לשנת  ותאגיד ת.מ.ר מרכז אופקאישור דו"חות כספיים    2סעיף 
 

 דו"חות כספיים. -מצ"ב             
 
 
 

מגן -רו"ח צברימשרד  –מקריא את הסעיפים ונותן את זכות הדיבור לג'ודי בן גד  -ליאור
 של מרכז אופק.רו"ח ושות' 

 
 

 - 2022ולשנת  2021לשנת  מרכז אופקכספיים דיון דוחות 
 

ובמהלך הדיון נסביר ונסקור  2022-ל 2021יש מספרי השוואה בין שנת  2022בדו"ח  –ג'ודי 
 .2022ושל  2021את הדוחות הכספיים של 

המצב הכספי בנושאים רכוש שוטף, רכוש קבוע, התחייבויות שוטפות על הדוחות – 3עמ' 
 . 2021לשנת  2022בין שנת  ₪  330,000 -בפעילות, כ 50%. ישנו גידול של ונכסים

 חברי המועצה שואלים שאלות וג'ודי מסבירה.-
דוחות על הפעילויות הכוללות הכנסות מגורמי מימון חיצוניים, הכנסות עצמיות  – 4עמ' 

 2021והכנסות ממוסדות. גם פה ישנו גידול משמעותי הנובע בעיקרו ששנת  ומיועדות
 הייתה שנה פעילה. 2022הייתה שנת קורונה ושנת 

הוצאות הנהלה וכלליות רואים  –הוצאות הנהלה, כלליות ומימון  – 10אור בי – 11עמ' 
גידול  בעיקר בשכר עבודה ונלוות , הוצאות דואר ואגרות, הוצאות משפטיות, פרסום, 
השתלמויות, אחזקת רכב, כיבוד ומתנות ופחת על ציוד. גדול הנובע מהחזרה לעבודה 

 לאחר שנת קורונה.
 ות וג'ודי מסבירה. חברי המועצה שואלים שאל-

ניתנו מענקי קורונה, רשות המיסים  2021בשנת  –הכנסות ממענקי קורונה  – 11ביאור 
על הדרישה שטרם נענתה עד שלחה בקשה להחזרת המענקים אולם העמותה הגישה השגה 

 .2022ליום זה ולכן לא רואים שינוי בשנת 
פעילות מעסקאות עם צדדים קשורים כולל הרשות  –הכנסות חיצוניים  – 12ביאור 

 המקומית גדרה.
 נשאלו שאלות ע"י חברי מועצה וניתנו תשובות.-
 
 
 
 
 
 
 
 

___________________                                                    _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל                              מנכ"ל המועצה                              –ליאור מדהלה 
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במהלך הדיון נסביר ונסקור את הדוחות הכספיים של התאגיד לשנת  –רו"ח שמעון משעלי 

 .2022ולשנת  2021
  

תכנית באלקטרוניים, שמעון ענה שנשאלו שאלות שלא קשורות לדוחות לגבי מונים 
 המונים יוחלפו. 23-24ההשקעות לשנים 

תאגיד המים לא שולט בהכנסות ובהוצאות שלו, מי שקובע  – 5עמ'  – משעלי רו"ח שמעון
למעשה את המחיר לצרכנים בכל הארץ הוא רשות המים עלות הקנייה ממקורות משתנה 

סוציואקונומי שלו. רשות המים היא בין התאגידים בהתאם לגודל של התאגיד והמצב ה
הרגולטור וקובעת את המחירים לצרכן ע"פ קריטריונים קבועים פר יישוב ונתונים 

 דמוגרפיים.
 . 573-ו 584מתחם  -בקדרון והחלפת קו סניקה ₪  8,000,000-בגדרה השנה הושקעו כ

 סעיפים וקיטון בסעיפים אחרים.מהשמעון מציג גידול  בחלק 
 התייעלתם?כיצד  -ענת

 (.24מחברת מקורות )עמ'  בעלויות רכישהירידה  -שמעון
 שאלות חברי מועצה, הסברים ותשובות משמעון.-

 חמנת לקבל תשובות גם לגבי הדו"-. היה צורך להזמין גם את המנכ"ל על1 –סהר פ. 
 ומעבר לדו"ח.                   

 ושאלה, יש צורך בהפקת דו"ח ייעוד  . כפי שחברת המועצה ענת טל ציינה2                
 לגדרה.                   

 מהדירקטורים שלנו בתאגיד.אפשר לבקש  –ליאור 
 נשאלו שאלות ע"י חברי מועצה וניתנו תשובות.-

 האם יש עוד שאלות? –שלום 
 
 
 
 
 

 .19:51מ"מ ראש המועצה נועל את הישיבה בשעה סגן ושלום אזרד 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

___________________                                                    _____________________ 
 ראש המועצה –מנכ"ל המועצה                                                          יואל גמליאל  –ליאור מדהלה 

 


